
RADA MEJSJ
W MGSE

Protokół nr 34/13
z posiedzenia Komisji Promocji Gminy i Wspólpracy Samorządowej

Rady Miejskiej w Mosinie,
które odbyto się w dniu 21 listopada 2013 r., w Sali Radnego

Urzędu Miejskiego w Mosinie, p1. 20 Października 1.

Posiedzenie otworzył o godz. 15.15 Przewodniczący Komisji Promocji Gminy
i Współpracy Samorządowej Jacek Rogalka. W obradach udział wzięli członkowie wyżej
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście według załączonej lis/y
obecności.

PRZEBIEG POSIEDZENIA:
Prowadzący obrady Jacek Rogalka ustalił z redaktorem naczelnym „Merkuriusza

Mosińskiego” Dariuszem Urbanowiczem szczegóły dotyczące ogłoszenia konkursu
na najładniejszą dekorację świąteczną.

Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek poinformował o szczegółach
dotyczących organizacji imprezy z okazji Dnia św. Mikołaja. Odpowiedział także na pytania
członków Komisji Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej zgłoszone w powyższej
sprawie, dotyczące szczegółów organizacyjnych.

Redaktor naczelny „Merkuriusza Mosińskiego” Dariusz Urbanowicz odpowiedział
na pytania zgłoszone przez członków wyżej wymienionej komisji stałej w sprawach
związanych z przedmiotowym wydawnictwem.

Przewodniczący obrad Jacek Rogalka poinformował o wniosku radnego Łukasza
Kasprowicza w sprawie kampanii promocyjnej na rzecz poprawy bezpieczeństwa. Komisja
Promocji Gminy i Współpracy Samorządowej wraz z redaktorem naczelnym „Merkuriusza
Mosińskiego” Dariuszem Urbanowiczem przeprowadziła w tej sprawie dyskusję.

Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski zwrócił się z prośbą o opinię w sprawie
przyszłości rajdu samochodowego „mosińskie szutry”. Członkowie wyżej wymienionej
komisji stałej, wyrazili swoje opinie. Radny Marian Osuch przedstawił negatywne stanowisko
mieszkańców wsi Wiórek w tej sprawie. Komisja Promocji Gminy i Współpracy
Samorządowej przeprowadziła na ten temat dyskusję.

Zastępca burmistrza Waldemar Krzyżanowski poinformował o spotkaniu branży
turystycznej w pałacu w Będlewie, o planowanej wizycie w Mosinie delegacji Gminy
Witnica, a także o planach związanych z uruchomieniem trasy narciarstwa biegowego.

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16.25.
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